
 

Referat fra bestyrelsesmøde den 11. september 2013 

 

Mødt: Atef, Walid, Abdullatif, Husni, Anita. 

Afbud: Salem, Abdullah El bahi. 

Sygmeldt: René.  

Mødet startede med budgetudkast, husleje stigning på 1,2 % svarende til en stigning pr m2 pr. år 

på 8 kr. Vi drøftede stigningerne på boliger og forsikringer sammen med Henrik. Henrik forslog at 

lejen på carport ikke sættes op, fordi vi har mange carporte der ikke lejet ud.  Budgetudkast blev 

godkendt af bestyrelsen, næste generalforsamling er den.29/10-13.  

Henrik sender det til Abdullah med det næst generalforsamling. Vi har fået kontrakt fra dansk 

kabel tv. Aftalen med Brunata angående varmemålere er på plads. Alle klubber skal have 

vedtægter (for at undgå at de bliver brugt privat) og hvis det ikke gøres til tiden, bliver låsen 

skiftet.  

Abdullah forslår at retningslinjer fra klubber skal være på plads, Inden den 27/10 - 2013. Der blev 

givet 5000 kr. til styregruppen, til multietniske arrangement. Klub tværs har et projekt til ca. 

1,49mio, hvor de søger penge fra Duf. Projektet handler om integration. Drenge klubben kører 

godt. Henrik står for det, og Husni vil give en hånd med i fremtiden.  

Familie og kultur klubben ønsker sig en bedre klub med flere end et vindue. Abdullah tjekker 

lokaler. Så kan vi se hvad muligheder er.  

 

Det næste bestyrelsesmøde er den 2. oktober 2013.  

 

Mødet afsluttet: 20.00.  

 


